
 francouzská delegace informovala o probíhajících jednáních k reformě evropského 

rámce autorského práva v pracovních orgánech Rady pro vnitřní trh a zdůraznila 

potřebu se touto problematikou zabývat i v Radě EYCS.U tohoto bodu vystoupilo 

několik ČS, včetně ČR. Ministr kultury Daniel Herman podpořil vystoupení Francie a 

zdůraznil, že reforma evropského autorskoprávního rámce je pro ČR velice důležitá a 

jsme připraveni ji věnovat zvýšenou pozornost. Obecně bude třeba nalézt vyvážené 

právní řešení, které bude zohledňovat oprávněné zájmy všech dotčených 

subjektů. Rovněž tak dané řešení nesmí bránit vývoji, investicím, inovaci a kreativitě 

na jednotném digitálním trhu.  

 chorvatská a irská delegace představila přípravu projektu Evropská hlavní města 

kultury v roce 2020 v městech Rijeka (HR) a Galway (IR); 

 italská delegace vyzvala ministry kultury, aby podpořili na národních úrovních větší 

investice do kultury, které napomohou řešení současných krizí v Evropě. S ohledem 

na význam kultury a kulturních a kreativních průmyslů navrhla zařadit do EFSI 

(Evropský fond pro strategické investice) novou kapitolu, zaměřenou na kulturu.  

 maltská delegace informovala o prioritách svého předsednictví v Radě v l. pololetí 

2017. 

 


